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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over onnodige medische keuringen door CBR bij mensen met stabiele 
aandoeningen (ingezonden 8 april 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de tv-uitzending waarin naar voren komt dat mensen 
met een stabiele chronische aandoening onnodig worden geconfronteerd met 
verplichte periodieke keuringen?1 

Vraag 2
Deelt u het in de uitzending naar voren komend gevoel dat overbodige 
keuringen niet alleen tot onnodige kosten leiden, maar ook erg vernederend 
overkomen op mensen met een stabiele chronische aandoening? 

Vraag 3
Kunt u een duidelijk overzicht geven van wanneer mensen nu wel en 
wanneer geen keuring moeten ondergaan wanneer ze een (stabiele) 
chronische aandoening hebben? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat er nog steeds veel onduidelijkheid bestaat over de 
keuringen bij het centraal Bureau Rijvaardigheidsbewijzen (CBR)? Zo ja, bent 
u bereid om de informatievoorziening hierover te verbeteren? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om er voor te zorgen dat in de loop van dit jaar alle keuringen 
voor mensen met een stabiele chronische aandoening voorgoed komen te 
vervallen? Kunt u uw antwoord toelichten?

1 Tros Radar 31 maart 2014
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